
Projekt protokołu z systemu eSesja nr 1/2024
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 22 maja 2024 r.

Obrady rozpoczęto 22 maja 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:31 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:

1. Agata Blachucik
2. Ewa Czubek
3. Marzanna Gądek-Radwanowska
4. Tomasz Kiel
5. Andrzej Kopacki
6. Anna Kras
7. Jacek Król
8. Katarzyna Kukolka-Bogocz

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Wnioski do porządku obrad.

3. Wybór wiceprzewodniczącego komisji.

Głosowano w sprawie:
zamknięcia listy kandydatur na wiceprzewodniczącego komisji..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Tomasz Kiel, Andrzej
Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz

Głosowano w sprawie:
Kandydat Tomasz Kiel na wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Tomasz Kiel, Andrzej
Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz



4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2023 w zakresie
działania komisji.

Głosowano w sprawie:
Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2023 w zakresie
działania komisji..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Tomasz Kiel, Andrzej
Kopacki, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jacek Król

5. Przybliżenie dziedzictwa przyrodniczo-kulturowego działki położonej na terenie
historycznego osiedla Koźle Port, przeznaczonej pod budowę bloków w ramach Społecznej
Inicjatywy Mieszkaniowej. (Wspomniana lokalizacja przy ul. Jasnej wywołała bardzo duże
poruszenie wśród mieszkańców nie tylko tej części miasta z uwagi na potrzebę zachowania w
Kędzierzynie-Koźlu jak największej ilości terenów cennych przyrodniczo. Poza tym
wspomniany teren cechuje się walorami o charakterze historycznym. Stąd też decyzję w tym
względzie należy dokładnie przeanalizować i wyjaśnić narosłe w ostatnim czasie
wątpliwości).

W dyskusji wzięli udział: zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz, zastępca kierownika
Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Jan Kwiczak, pracownik Wydziału Ochrony
Środowiska i Rolnictwa Piotr Lisowski, przewodniczący rady Ireneusz Wiśniewski,
przewodniczący komisji Andrzej Kopacki, radni: Marzanna Gądek-Radwanowska,
Ewa Czubek, Jacek Król.

Głosowano wniosek w sprawie:
rozpoczęcia prac związanych z ustanowieniem pomników przyrody na działkach: 2692/6,
2692/7, 2692/8, 2692/3, 2692/2 i 2692/1 obręb Kłodnica w Kędzierzynie-Koźlu, a po
zasięgnięciu opinii Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków rozważenie możliwości
utworzenia na w/w terenie Parku Kulturowego w celu ochrony krajobrazu kulturowego

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Tomasz Kiel, Andrzej
Kopacki, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz



6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 18 czerwca godz. 16:00.

7. Zakończenie obrad.

Przygotował(a): Joanna Motyl

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


